
 

 

Dagsorden fra mødet i skolebestyrelsen ved Ringkøbing Skole  

Onsdag d. 4. oktober kl. 18.30 – 21.00 på afdeling Alkjær 
 
Vi starter mødet med en sandwich.  
 
Fraværende: Per, Mette 

Dagsorden: Beslutning: 
18.30 – 18.35 
Pkt. 265 
Godkendelse af referat: 
(Fast punkt) 
 
Sagsfremstilling: 
 
Bilag: 
Referat fra skolebestyrelsesmødet d. 31. 
august er tidligere udsendt. 
 
Indstilling: 
Info 
 

 
Ingen kommentarer.  
Referatet er godkendt. 
 

18.35 – 18.50 
Pkt. 266 
Nyt fra eleverne: 
(Fast punkt) 
Velkommen til de nye 
elevrådsrepræsentanter.  
Nyt fra eleverne er et fast punkt på 
dagsordenen, hvor eleverne fra de to 
elevråd har mulighed for at fortælle om det, 
der netop rører sig hos dem. 
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse. 
 

Fra Alkjær –Der oplyses om medlemmer i elevrådet. 
Første elevrådsmøde i uge 39 – her blev givet info om 
arbejdet i elevrådet samt valgt formand og 
næstformand.  
Der er ønske om forbedring af udeområder. 
Forslag om atletikstævne – evt. fokus på drillerier, 
hvis relevant.  
Der er for lidt plads på hoppepuden. 
Gerne ønske om nye film i biografen. 
 
Rindum – Elevrådet vil gerne planlægge aktiviteter på 
skoletorvet igen. Der skal snart planlægges 
motionsdag – elevrådet er tovholdere her. Der bruges 
tid på denne planlægning i uge 41. 
 

18.50 – 19.05 
Pkt. 267 
Velkommen til de nye 
forældrerepræsentanter i 
skolebestyrelsen 
Suppleringsvalget er nu afsluttet, og der er 
valgt tre nye forældrerepræsentanter til 
skolebestyrelsen. Desuden er der nu tre 
suppleanter at trække på.  
Vi skal have fordelt pladserne mellem de 
tre nye medlemmer.  

 
2 nye medlemmer på valg i 2024: 
Dorthe Bülow 
Esben Midtiby 
 
1 nyt medlem på valg i 2026: 
Annika Wojtkowsky 



 

 

 
Indstilling:  
Punktet er til orientering 
 
19.05 – 19.20 
Pkt. 268 
Økonomi  
Budgetopfølgning pr. 31.08 2023  
 
Indstilling: 
Punktet er til orientering 
 

 
Orientering om økonomi fra begge afdelinger. 
 
 

19.20 – 20.05 
Pkt. 269 
Videohilsen til forældrene 
Forældrerepræsentanterne vil producere en 
videohilsen til forældrene, der bl.a. fortæller 
om deres arbejde det forløbne år. Dette 
således, at videoen kan lægges på 
opslagstavlen til alle. 
 
Indholdspunkter: 
-Ansigter på skolebestyrelsen 
-Blik på bestyrelsen lavpraktisk 
-Hvad er bestyrelsens konkrete opgave? 
(godkende timetal mm.) 
 
Videoen optages på mødet. 
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse 
 

 
Der laves videooptagelse med hilsen fra de 
forældrevalgte. Videoen sendes ud til alle forældre på 
skolen. 
 

20.05 – 20.20 
Pkt. 270 
Regler for brug af Puff Bars 
Det er ikke tilladt at ryge, tage snus eller 
benytte andre euforiserende stoffer i 
skoletiden. Med Puff Bars er der kommet 
yderligere et produkt, elever kan benytte sig 
af. 
Spørgsmålet er derfor, hvordan vi som 
skole vil sanktionere elevers brug af Puff 
Bars i skoletiden?  
 
Bilag:  

• Forvaltningsoplæg  
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse 
 

 
Forvaltningen har udsendt dokument med 
handleanvisninger ift. puff bars.  
 
Praksis på skolen er, at hvis et barn ’ryger’ (cigaretter, 
e-cigaretter, snus eller puff bars), kontaktes 
forældrene straks, og barnet sendes hjem resten af 
dagen. 
 
Vi har ikke en lokal rygepolitik. Vi følger national 
lovgivning vedr. rygning på skoler. Derfor er Puff 
bars heller ikke tilladt på skolens område i skoletiden.  
 
Der bakkes op om konsekvenser ifm. rygning, puff 
bars mm. 
 



 

 

Skolen lægger stor vægt på, at der tilbydes hjælp til 
rygestop for elever, som er brugere af disse 
substanser. 
 
Alle overbygningselever informeres om rusmidler 
generelt i løbet af 7. og 8. klasse. Dette i et 
samarbejdet med SSP. 
Kan vi gøre mere i klasserne ift. at tale om, hvordan 
der kan hjælpes med rygestop? 
Bestyrelsen lægger også op til, at forældrene har et 
stort ansvar ift. barnets rygning. 

20.20 – 20.35 
Pkt. 271 
Nyt fra fritidsdel samt SCV 
Orientering ved Lars og Maria 
 
Indstilling: 
Punktet er til orientering 

 
Lars orienterer om ’Slå ring om fritiden’ – vi har ikke 
denne praksis hos os. Der er separate budgetter for 
skole og fritid. 
 
Der kommer nye studerende på begge afdelinger. Vi 
glæder os til samarbejdet. 
 
Ungdomsgården – vi har fokus på at gøre alt, hvad vi 
kan for at gøre opmærksom på Ungdomsgårdens 
berettigelse. Der har været flere artikler i lokale 
aviser. 
 
Fritidsdelen har fået 100.000,- af BUPL’s 
Udviklingsfond. Pengene bruges på forløb med Anne 
Søgaard – Vensomhed. Fritidsafdelingen afholder 
pædagogisk lørdag på lørdag d. 7/10 2023 med Anne 
Søgaard. 
 

20.35 – 20.45 
Pkt. 272 
Orienteringspunkter 
• Ansættelsesudvalg i den kommende 

periode 
• Knæk Cancer event d. 28. oktober 
• Samarbejde om fraværsindsats 
• Praksisfaglighed – et nationalt projekt 
• Nyt LOGO 

 
Indstilling:  
Punktet er til orientering  
 

 
Der er pt. vakante stillinger på skolen. 
 
Maria orienterer pr. mail om datoer for 
ansættelsessamtaler. Her har de forældrevalgte 
mulighed for at tilkendegive deltagelse. 
 
Vi støtter lokalt op om Knæk Cancer indsamling i år, 
da dette vurderes vigtigt for os pt.  
 
Begge afdelinger har fokus på skolefravær og deltager 
i samarbejde om fraværsindsats med teamet bag 
Kickstart.  
Drøftelse vedr. praksis, når et barn bedes fri fra skole. 
 
RKSK er gået ind i projektet, der giver mulighed for 
reducering af skolens fagrække i på 8. og 9. årgang 
mhp. mere praksisfagligt indhold for de elever, som 
har brug for mere praksisrettet indhold i skolen. Vores 
overbygning ønsker at deltage i projektet. 



 

 

Byrådet skal godkende kommunens deltagelse i 
projektet.  
 
Fremvisning af nyt logo for skolen. Maria orienterer 
om processen og de værdier/temaer, der ligger til 
grund for logoet (Natur – vind – vand – mennesker – 
bevægelse – fællesskab - én by, én skole, vores børn). 
 

20.45 – 21.00 
Pkt. 273 
Eventuelt 

 

 
Opmærksomhedspunkt – kommunikation på Aula er 
omfattende. Særligt, når man har børn på flere 
afdelinger, så opleves kommunikationen på Aula 
massiv. 
 
Fælles opslag til alle forældre kan evt. slås op fælles, 
så man undgår dubletter. GH /MBR undersøger, 
hvordan vi kan sikre opsætning i Aula, som muliggør 
dette. 

 
Punkter til kommende møder 

 
 

• Det gode forældremøde. 
 

• Holdning til karakterer/prøver i skolen 
 

• Faglige data til brug ved 
skoleudviklingssamtalen 

 
 

 
Næste skolebestyrelsesmøde er d. 2.11. på afdeling Rindum 
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